
 

Verksamhetsberä,else för Njurunda Sportklubb verksamhetsåret 2021-2022 
Njurunda Sportklubbs styrelse har under den gångna säsongen ha7 11 protokollförda 
styrelsemöten. Samtliga möten har ha7 e> högt mötesdeltagande med e> högt engagemang 
och stor vilja a> föra föreningen framåt. Årets möten har genomförts såväl fysisk, digitalt och i 
en del fall som hybridvariant av de båda som en konsekvens av gällande restrikConer under 
pandemin som forDarande påverkade verksamhet under delar av året.  

Styrelsen sammansä,ning: 
Erik Eriksson  ordförande    
Veronica Tjernell kassör 
Anna Olofsson  ledamot och ordförande HockeysekConen och vice ordf  
KrisCna Forslin ledamot och ordförande FotbollssekConen 
Peter Hermertz ledamot och ordförande MarknadssekConen 
Pelle WesCn  ledamot   
Niklas Bjurberg ledamot 
Andreas Danielsson ledamot      
Helena Johansson suppleant  
Johan Uhlin  suppleant  
Jessica Gustafsson adjungerad anställd i kansliet. 

Inledning  
Vid det konsCtuerande mötet den 29 augusC 2021 beslutades om regelbundna styrelsemöten 
1 gång per månad vilket också genomförts med undantag för juli månad. 

E7er årsmötet gjorde styrelsen en analys av vilka akCviteter och iniCaCv som skulle prioriteras 
under det kommande verksamhetsåret. Här följer e> urval av de saker vi jobbat med under 
året och som är vikCga för NSK:s medlemmar a> känna Cll. 

Styrelsen har utöver sekConerna tre arbetande utsko> i sy7e a> tydliggöra och fördela arbetet 
inom styrelsen. Dessa utsko> har under verksamhetsåret arbetat med bland annat följande: 

Personalutsko, bestående av Erik Eriksson och Peter Hermertz med ansvar för anställda 
medarbetare, arbetsmiljö och rekrytering. Utsko>et har under året bland annat gjort en 
översyn och en kartläggning över kansliets olika arbetsuppgi7er i sy7e a> effekCvisera arbetet. 
En del i de>a arbete utmynnade i e> beslut a> anställa en ny vaktmästare för a> på kort och 
lång sikt stärka och säkerställa underhåll samt utveckling av arenaområdet. 

Utsko>et har också arbetat med en översyn av teknik för kansli och vaktmästeri. 



Arenautsko, bestående av Niklas Bjurberg och Andreas Danielsson med ansvar för fasCghets- 
och arenafrågor. Utsko>et har under året bland annat arbetat med föreningens sovsalsmoduler 
i sy7e a> fortsa> utreda möjligheterna och förutsä>ningarna för a> färdigställa dessa.  

Utsko>et har också under året säkerställt byte Cll ny belysning i ishallen samt installaCon av en 
ny lu7avfuktare delvis finansierat med hjälp av sökta bidrag och med hjälp av ideellt arbete. 

Utsko>et har också arbetat med a> utreda och hi>a en lösning på det problem som uppstod 
med va>eninträngningar i ishallen under säsongen. 

Byte av nya y>erdörrar Cll tre omklädningsrum har möjliggjorts under sommaren, även dessa 
finansierade med hjälp av bidrag. 

Byte av packningar Cll ishallens värmeväxlare har också säkerställts med hjälp av bidrag e7er 
a> styrelsen få> vetskap om a> underhållet på denna varit e7ersa>. Bytet kommer a> ske 
under kommande säsong. 

Cororonautsko, bestående av Erik Eriksson, Anna Olofsson och Jessica Gustafsson med ansvar 
för pandemirelaterade frågor. Utsko>et har under året bland annat ansvarat för a> ta fram 
handlingsplaner och riktlinjer för föreningen baserat på gällande restrikConer och smi>läge 
under den del av året som restrikConer forDarande fanns. 

CoronasituaGonen under året 
Styrelsen och Coronautsko>et har under den del av året då pandemin forDarande påverkade 
verksamheten jobbat för a> på bästa möjliga sä> och i god Cd kunna Cllgodose föreningens 
medlemmar med informaCon och riktlinjer. De>a har varit en stor utmaning under året då 
riktlinjer och rekommendaConer vid flertalet Cllfällen förändrats med kort varsel. Styrelsen har 
under hela pandemin ha7 en tydlig linje som inneburit a> utan undantag följa 
Folkhälsomyndighetens och Svenska ishockeyförbundets riktlinjer och rekommendaConer fullt 
ut.  

Styrelsen kommentar .ll de0a är a0 vi genom en tydlig och linje visat a0 Njurunda SK är en 
ansvarsfull förening med medlemmarnas hälsa och välmående i fokus och en förening med e0 
stort samhällsansvar. 

NSK:s ”Lilla röda” 
Styrelsen har under verksamhetsåret fortsa> det stora arbete kring föreningens policys, 
visioner och styrdokument som gå> under arbetsnamnet ”NSK:s lilla röda”. De>a är e> arbete 
som styrelsen har för avsikt a> fortsä>a jobba med under det kommande året Cllsammans 
med föreningens sekConer, medlemmar samt Riksidro>sförbundet med målsä>ning a> ha e> 
färdigt material klart i form av en digital ”handbok" under verksamhetsåret 2022-2023. 

Uthyrning av markyta och lokaler 
Styrelsen har under året få> och beviljat flertalet förfrågningar om uthyrning av markyta och 
lokaler för uppställning av bland annat byggbaracker och uthyrning av gamla kansliet. De>a har 
inneburit tacksamma intäkter för föreningen utan nämnvärd påverkan på verksamheten. 



Färdigställande av kök i café 
Under året har köket i ishallens café färdigställts, e7er beslut om de>a i styrelsen. De>a 
möjliggör för föreningen a> på e> bä>re sä> erbjuda cafégäster e> bra utbud och 
helhetsupplevelse året om i samband med arrangemang. 

Erik Eriksson, ordförande Njurunda SK 

HockeysekGonen 
HockeysekConen har ha7 5 protokollförda sekConsmöten under den gångna säsongen. Utöver 
dessa så har vi ha7 planeringsmöten för Njurunda Bauer Hockeycamp samt a> informaCon har 
distribuerats Cll sekCon och föreningsmedlemmar via e-post. 

Säsongen inleddes med en mycket lyckosam hockeycamp där 78 barn och ungdomar deltog. 
Föreningen fick mycket beröm för veckan gällande planering, informaCon, isträningar, 
fysträning samt vår matservering. Det sägs a> det är väldigt bra lunch och mellanmål i 
Njurunda i förhållande Cll andra camper, vilket vi tycker är roligt a> höra då maten är en väldigt 
vikCg faktor för hur barnen orkar under veckan. Vi gjorde en del Coronaanpassningar för a> 
kunna genomföra campen. Bla. stängde vi anläggningen för anhöriga/åskådare. Vi fly>ade även 
ut mellanmålet Cll e> tält för a> inte lunch- och mellisgrupper skulle krocka i cafeterian. Vi tog 
även in extra matpersonal för a> kunna servera alla barn på e> säkert sä>. Flera av 
anpassningarna kommer vi a> ta med oss Cll framCda camper oavse> om det är restrikConer 
eller inte då vi tycker a> det blev väldigt lyckosamt.  

Under början av säsongen fanns det forDarande restrikConer Cll följd av pandemin. 
RestrikConerna resulterade i begränsningar för antal närvarande i ishallen samt a> vi hade krav 
på vaccinaConsbevis vid matcher för J18. Vi fick även fly>a en U13-cup som skulle ha 
genomförts i januari Cll mars samt ställa in den årliga skinkmatchen på juldagen. NSK har 
fortsa> a> följa FHM rekommendaConer under hela pandemin.  

Hockeyskolan har fortsa> varit lördagar & söndagar och har varit välbesökt med ca 80 
deltagande barn. Vi har ha7 bra ledare och e> bra engagemang  

I december anordnades för första gången ÖSA cup, en företagsturnering Cll minne av Ove 
Öström. Det var DIV3 som var arrangörer och kvällen avslutades med mat och trubadur i vår 
cafeteria. Vi kommer a> fortsä>a med denna cup varje år och tanken är a> det äldsta laget i 
föreningen ansvarar för de>a. 

Trots vissa restrikConer så har det återigen varit möjligt a> ha ishallen öppen för allmänhetens 
åkning. Vi har erbjudit ca 1000 h isCd för allmänheten. Det har också varit möjligt a> använda 
omklädningsrum och förråd i ishallen igen, vilket medför en förbä>rad samhållning i lagen.  
Tack vare beviljade bidrag så har vi kunnat köpa in nya skridskohjälpmedel i form av pingviner 
och sälar som har blivit en succé för våra yngre besökare 

Inför Medelpads hockeyförbunds årsmöte har Njurunda varit ordförande i förbundets 
valberedning. HockeysekConens ordförande var föreningens representant i arbetet och fick 
förnyat förtroende a> vara sammankallande även nästa säsong.  



Under säsongen har det pågå> diskussioner om div 3-laget samt hur vi tar hand om 
ungdomarna som lämnar J18. I samband med dessa diskussioner kontaktades vi av Sundsvall 
hockey gällande e> samarbete inom deras hockeygymnasium verksamhet. E7er många och 
långa diskussioner så landade föreningen i a> vi ska ingå e> samarbete med Sundsvall där vi 
erbjuder spel i NSK för ungdomar som går hockeygymnasium i Sundsvall. Pga. Cdsbrist så fanns 
det inte möjlighet a> lösa träningsverksamhet på dagCd i Njurunda, men på sikt hoppas vi a> 
kunna göra det. För a> kunna driva denna verksamhet samt a> få en bä>re hockeyutbildning 
för våra ungdomar har vi utse> Robin Bredberg Cll ungdoms-/junioransvarig i föreningen. Det 
innebär a> Robin är huvudansvarig för utbildningen för U16-J20 samt a> han är vår ansvarige 
för hockeygymseleverna. 
 Föreningen har också tagit beslut om a> lägga ner div 3-laget Cllfälligt för a> börja om och 
bygga ny> lag med de juniorer vi har. Målet är a> vi ska ta oss Cllbaka Cll div 2 inom e> antal 
år, med en stomme bestående av våra nuvarande J18- och J20-spelare. 

Det gamla kansliet har gjorts om Cll gym. De>a är e> komplement Cll det befintliga gymmet 
och innehåller inga tunga vikter, vilket gör a> det även lämpar sig för de yngre lagen a> 
använda. Vid cuper går det forDarande a> ställa ut bort och använda det gamla kansliet för 
ledarfika. Det är säsongens J18-lag som har ansvarat för och uDört jobbet i gamla kansliet. 

Det har hållits en organiserad målvaktsträning under säsongen. Alla föreningens målvakter var 
inbjudna och i stort se> alla deltog. 
Alla planerade cuper kunde genomföras under året. Pga. nya spelformer så har några cuper 
som Cdigare varit helplanscuper under två dagar ändrats Cll a> vara zonspelscuper under en 
dag. 

I slutet av säsongen blev vi beviljade e> återstartsstöd vilket är öronmärkta pengar för 
målvaktsträning, stärka gemenskapen hos tränarna samt camper. Vi använde en del av 
pengarna Cll e> genomföra en inspiraConsdag för tränarna. Kvällen avslutades med gemensam 
middag. 
Resterande pengar kommer a> användas under kommande säsong. 

I april hade vi vår årliga avslutning för alla hockeylag som avslutades med stor fikabuffé 

Under kommande säsong kommer hockeysekConen fortsä>a a> jobba för a> få in engagerade 
personer samt Cllsä>a rollerna i blomman. Vi behöver få Cll en akCv och arbetande sekCon för 
verksamheten och anläggningen ska fortsä>a a> utvecklas. VI kommer även a> göra en 
målvaktssatsning och jobba för a> få in en regelbunden målvaktsträning i hockeyutbildningen 
samt fortsä>a med a> utbilda våra tränare. 

Anna Olofsson, ordförande hockeysek.onen 



FotbollssekGonen 
FotbollssekConen har ha7 2 protokollförda sekConsmöten under den gångna säsongen samt 
e> antal arbetsmöten. Det har varit e> bra antal mötesdeltagare på sekConsmötena och alla 
lag har varit representerade i stort se> på alla möten. SekConen har skapat fler roller, en 
marknadsansvarig samt en bygg och plan-ansvarig.  
SekConen har påbörjat e> arbete för a> tydliggöra vad de olika rollerna inom lagen innebär. 
De>a kommer a> bli e> dokument som ska delas ut i lagen samt a> finnas med i det arbete 
styrelsen gör.  

Denna säsong 2022 har det inte varit några restrikConer kring pandemin, vilket möjliggjort a> 
vi har ha7 möjlighet a> bedriva träningar och sammankomster med publik. Det har varit 
uppska>at hos både spelare och vårdnadshavare.  

Varje år påverkar väder temperatur startsko> för användning av gräsplanen. Denna säsong gick 
lagen på gräs i mi>en av juni. Planen är forDarande ung vilket gör a> fotbollsplanen behöver 
hanteras varsamt på försäsongen innan gräset tar fart. Planen tas omhand på bästa sä> i 
försäsong med bland annat gödsling och ny> gräs sås där behov finns. Gräsplanen lu7ades 
också innan säsongen 2022 genom kommunens föreningshjälp. 

Vi har ha7 3 lag (PF-12, PF-13 och PF-14) i seriespel under gånga säsongen samt fotbollsskola 
med ca 50 spelare, där de varit födda 2015, 2016 samt 2017.  Det är bra intresse på 
fotbollsskolan så vi arbetar på a> bygga lag underifrån. Laget PF11 fick svårigheter a> behålla 
spelare samt rekrytering av nya tränare inför denna säsong, vilket medförde a> laget slogs 
samman med Essvik. De>a lag fick också ta med sig sin lagkassa Cll Essvik som en del i a> stö>a 
deras forsa>a fotbollsspelande. Under säsongen 2021 kom spelare från Essvik födda 2012 Cll 
oss på NSK. Vi har under de senaste åren ha7 e> bra samarbete och dialog med Essvik när det 
gäller övergångar av spelare mellan våra föreningar. 

De spelare (2015) som är i fotbollsskolan bildar lag inför säsong 2023, de har en lagledare samt 
flera tränare med sig in i kommande säsong. Det finns tränare i fotbollsskolan som stannar kvar 
inför kommande säsong. Rekrytering för en ny lagledare och fler tränare Cll fotbollsskolan för 
nästa säsong pågår.  

Under de två senaste säsongerna har vi arbetat med rekryteringen av tränare Cll fotbollsskolan 
med a> ha minst två tränare kopplad Cll äldsta årskullen och 2 tränare kopplad Cll de som 
fortsä>er i fotbollsskolan kommande säsong. De>a har medfört a> vi inte står utan tränare när 
fotbollsskolan startar samt a> det är minst 2 tränare som känner sig trygga i sin roll. 

Under denna säsong har sekConens ordförande KrisCna startat upp e> nära samarbete med 
RF- SISU, där det har varit regelbundna träffar. I samarbete med RF-SISU har även alla tränare, 
lagledare samt materialare deltagit i en inspiraConsdag med utbildning samt möjlighet Cll 
grovplanering inför säsongens träningar. Alla tränare har gå> tränarutbildning C. 

Inför kommande säsong ska sekConen jobba för a> samarbetet med RF-SISU fortsä>er för a> 
på e> bra sä> få stöd i utvecklingen av sekConen, bland annat som a> få stö>ning vid 
utbildning för tränare och a> verkligen komma i gång med de olika lärgrupperna. 
SekConen har också med ideella kra7er sa> upp bollnät på ena sidan av gräsplanen. 

Vid årsmötet den 28 augusC 2022 avgår KrisCna Forslin som ordförande för fotbollssekConen. 

Kris.na Forslin, ordförande fotbollssek.onen 



MarknadssekGonen 
Under säsongen 2021/2022 så har marknadsgruppen träffats 2 gånger pga. Covid-19 

Beslut och frågeställningar har i stället klarats av via mejl och chatgrupp 

Trots pandemin så har föreningen fortsa> hjälpts åt och lyckats med de stora säljakCviteterna 
som liksom Cdigare år varit restaurangschansen, toale>papper & bingolo>er.  

Vi valde återigen pga. pandemin a> inte sälja bingolo>er på Birsta City i år eller ha eget bord på 
ICA Bommen men tack vare a> Ica Bommen sålde våra lo>er i kassan så fick vi ändå upp 
volymen 

Inköpspriset för pappret fortsä>er a> sCga och därav har vi varit tvungna a> höja vårt pris ut 
mot kund. Vi har märkt a> det finns en e7erfrågan året runt på papper och vi har flertalet 
kunder som handlar av oss utanför säljperioderna. 

Tyvärr har föreningens 50-årsjubileum återigen skjuCts fram pga pandemin. Jubileumsgruppen 
hoppas på a> kunna återuppta arbetet inom kort. 

Föreningens alla lag fick erbjudande om a> stå entré/pubvärdar på Timrås hemmamatcher för 
a-laget. Många lag var med och förtjänsten blev mellan 3000: - 20 250:-/lag.  

Förtjänst Restaurangchansen: 40 850: - 

Förtjänst toale>papper: 306 292: - 

Förtjänst Bingolo>er: 261 466: - inkl. bonus för bra försäljning 30 000: - 

Beviljade bidrag: (LOK ej med på listan) 

Lovbidrag höstlov/inköp skridskohjälpmedel & friåkning: 25 000: -  

Lovbidrag sportlov/inköp skridskohjälpmedel & friåkning: 25 000: -  

Packningssatser Cll värmeväxlare för aggregat: 90 000: -  

Byte av dörrar Cll omklädningsrum: 50 000: -  

Återstartsstöd hockeysekConen: 50 000: -  

Cafeteria:  

Vi har investerat i e> ny> kassasystem som heter ize>le. Det är e> användarvänligt system som 
gör a> vi kan få en bä>re överblick över de varor vi säljer 

Försäljningen uppgick Cll 391 277: - och vinsten Cll 158.236: -  

Jessica Gustafsson & Peter Hermertz, NSK marknadssek.on 



Verksamhetsplan och styrelsens prioriterade områden 2022-2023 
NSK:s lilla röda 
Fortsä>a arbetet med a> färdigställa de>a arbete och presentera för föreningens medlemmar 
under verksamhetsåret. 

Sovsalsprojekt 
Fortsa> utreda och besluta om möjlighet finns inleda projektet med sovsalarna med hjälp av 
bidragspengar och övrig finansiering. 

Föreningen har Cdigare beviljats e> bidrag om motsvarande 1 820 000 kr för projektet. 
Arenautsko>et och styrelsen kommer i nästa skede a> arbeta för a> utreda möjligheten Cll en 
inleda arbetet med sovsalarna. Diskussioner förs med entreprenörer och eventuella sponsorer. 

Besiktningspunkter arenan 
Jobba för a> åtgärda och finansiera de punkter som föreningen få> nedslag på och dispens för i  
besiktning av arenan. Exempel på punkter är bland annat översyn av el samt utrymningsplaner 
för arenan. 

Ekonomiska förutsä,ningar 
Arbeta för en sund och hållbar ekonomi i föreningen genom a> vara proakCv i arbetet med 
såväl ansökningar om bidrag och genom a> hi>a nya möjligheter Cll finansiering av 
verksamheten. En del i de>a är e> inledande dialogmöte med Sundsvalls kommun i slutet av 
augusC för a> diskutera möjligheterna Cll e> långsikCgt samarbete och finansiering av 
verksamheten för Njurunda SK. 

Styrelsen Njurunda SK 
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